
17. december 2018 

 

10-dages forespørgsel fra Radikale Venstre om Sundhedsstyrelsens anbefalinger 

vedr. børns kost 

 

I Radikale Venstre er det afgørende for os, at vi sikrer børn det bedste i overenstemmelse med 

den viden vi har i dag. Det er derfor afgørende for os, at Sundhedsstyrelsens anbefalinger 

efterleves i forhold til børns kost. Da vi er bekendte med, at man i nogle dagtilbud ikke tilbyder 

mælk til 1-årige børn af bl.a. økonomiske årsager, ønsker vi belyst hvordan man i 

Magistratsafdelingen for Børn og Unge sikrer, at børns kost lever op til Sundhedsstyrelsens 

anbefalinger? Det ønskes ligeledes belyst i hvilket omfang kosten lever op til Sundhedsstyrelsens 

anbefalinger? 

 

Med venlig hilsen 

 

Radikale Venstre 

 

Eva Borchorst Mejnertz 

Politisk ordfører 

 


